
KADRINA KESKKOOLI  HOOLEKOGU

KOOSOLEKU PROTOKOLL

Kadrinas, 09.03.2017.a. kell 18.00-20.00

Osalesid: Margit Murumägi, Kersti Lužkov, Karl Meos, Mai Fäelmann, Alo Laaniste, Madis Viise, 

Ain Suurkaev, Helene Kristine Viita

Kutsutud: Kadrina KK direktor Arvo Pani, Kadrina vallavanem Erich Petrovits ja Kadrina valla 

arendusnõunik Kaire Kullik

Puudus: Kuno Rooba

Päevakord:

1. Koolitoitlustamise riigihanke tinimuste arutelu

2. Info, jooksvad küsimused

Toitlustamise hange korraldatakse perioodiks septembr 2017- juuni 2022.

Hoolekogu liikmed tegid mitmeid ettepanekuid teenuse osutamisel kehtivate kriteeriumite osas. 

Pakuti välja, et hankesse võiks sisse  jääda toidu serveerimine valmispanduna laudadel. 

Vallavanemale tehti ettepanek pakkujate tehniliste ja kutsealasele pädevusele esitatavate tingimuste 

ja nõutavate dokumentide ülevaatamine. Samuti oleks vaja täpsustada pakkumuste 

hindamiskriteeriumeid. Kindlaks määrata, kes hakkab teostama koolitoitlustamise järelvalvet.

Kooli puhvetis peaksid müügil olema võimalikult tervislikud tooted. EI kartulikrõpsudele, 

kommidele ja limonaadidele, panna rõhku värskele puu-ja juurviljale. 

Õpilased ja koolitöötajad on avaldanud arvamust, et koolis võiks olla kuuma joogi automaat.

Otsustati:

1. Anda hoolekogu poolne heakskiit hankedokumendile

2. Koolipuhvetis müüdav peaks olema  tervislik, samas on puhvetis müüdavad saiakesed nii 

populaarsed, et need võiksid siiski müügis olla. Samuti peaks valikus olema erinevaid võileibu.

3. Tegeleda kuuma joogi automaadi rentimisega ja paigaldamisega.

Protokollis Margit Murumägi

Hoolekogu esimees


